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.19    7.81 
 

  טון -חרוב

 השבועון שנותן את הטון

 
 ..... אז מה היה לנו

 ,לקיים דיון האם להמשיך בכלל עם זה או אולי לשנות מתכונת מתכנניםבדיוק לפני שאנחנו  - בר מצווה •
מגיעה קבוצה שעושה לנו את זה. אני עדיין הולכת כמה סנטימטרים מעל האדמה מאז אירוע הבר מצווה 

)ראו הרבה תודות לילדי ולהורי בר המצווה.  טעים, מאורגן, מקצועי ומצחיק ברמות על....שהיה מדהים, 
 .בהמשך מכתב מההורים(

 
נושא חיפוש מדריכים לשנה הבאה הכולל וקיבלה עדכונים ב 30.6 -נפגשה ב -הנהלת החינוך החברתי  •

פירסום יצירת קשר עם חברת השמה וכו'.  בבתי הילדים נעשו תהליכים משמעותיים לקידום שיח איכותי 
את שעות הפעילות התקיים דיון בעניין בקשת ההורים להאריך בעיקר בחמנית  ומקדם בין ההורים לצוות.

ובהמשך לסירוב ההורים לשלם תוספת בגין זה, הוחלט שהמערכת תתארגן לשעות  16:00בחופשים עד 
תתקיים בימים הקרובים פגישה עם  -החל משנה הבאה. הועדה קיבלה דיווח ש 16:00פעילות בחופשים עד 

רסמו בחרובטון, פעם בשנה הורי הילדים העולים לחמנית, עיקרי הדיונים והחלטות הנהלת החינוך יפו
 יתקיים יום פתוח לקהילה להסברת מבנה התקציב להערות והארות של כלל הציבור.

 
הרבה תודות לכוכבה  משמעותית,בהצלחה ובנוכחות  התקיימה השבוע -ארוחת ערב באמצע השבוע  •

טעימה. אוכל על כך שהם מצליחים להגשים כל חלום באיכות גבוהה והחדר לאורנה ולצוות המטבח ו
 18:30 -נמשיך לפתוח כל יום שלישי עד סוף הקיץ ונקדים את שעת הפתיחה לבהמשך לבקשות הקהל 

 .לבוגרים...() 20:15עד )לילדים הקטנים( ו
 

של יישובי רמת הגולן הוצגה תכנית למודל שיתוף פעולה עם המועצה שעיקרו  -בפגישת מנהלי קהילה  •
לסיפוק הצרכים. הוצגה תחזית בתי ספר לשנים הבאות כשהוסבר לנו מיפוי צרכי היישוב ותכנית עבודה 

שמדיניות משרד החינוך היא שילדים מחכים לבית הספר ולא בית הספר לילדים )ממש גאוני...( לפיכך 
יוקמו בתי ספר זמניים )בתשפ"א אצלנו בדליות בנוסף על מצפה גולן...( ומתוכנן הקמת בית ספר קבע נוסף 

המגמה להעביר , הספר ממש יתפוצצו מכמות הילדים ראו גישת משרד החינוך למעלה...( בתשפ"ו )כשבתי
את כל ילדי הגולן לנופי גולן )יש פערי גרסאות בין מועצה איזורית גולן לעמק הירדן בעניין המשך שהות 

 .אי ודאות שאני מקווה שתתבהר בקרוב( ,הגולן בבית ירחילדי קיבוצי דרום 
שינויים במחלקת הנדסה היא תעסוק רק בתכנון והחכ"ל )החברה הכלכלית( יעסקו בביצוע )הוקמה בוצעו 

שם מחלקה חדשה(, נושא פינוי אשפה ומיחזור עבר לטיפולה של היחידה הסביבתית )דדי גופר(  וזה כולל 
 ריסוס וגזם. אסף ממשיך להיות הכתובת לסוגיות אלו.

השתתפנו היום בישיבת של הועדה המקומית שדנה בתכנית התשתיות של  - עדה מקומית מצוק דרוםו •
שכונת מצוק דרום, כל מומחה הציג את התכנית שלו )אדריכל, ביוב ומים, חשמל וגאוה מקומית רוני פוקס 

מתכננת נוף(. הערנו הערות ביקשנו בקשות )במיוחד בנושא לוח זמנים( וזה בהחלט מרגש לראות  ,בן צבי –
 ית רוקמת עור וגידים ומתקדמת. התכנית המפורטת תפורסם לחברים לקבלת הערות והארות.את התכנ

 
השיפוץ יתבצע בכמה שלבים ונעשה בחשיבה  .השבוע החל שיפוץ ועיצוב מחדש של המועדון -שיפוץ מועדון  •

ע בפעילות השוטפת, אנחנו בסוף שלב ראשון וההורים מתבקשים מאד להשגיח ווברצון מקסימלי שלא לפג
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על הילדים משום שלמרות המאמצים עלולים להיות עדיין ברגים או חלקים קטנים על הרצפה. הרבה תודות 
, צילה גמליאלי, רויטל אשכנזי, עירית דורון על עבודה קשה והרבה )יו"ר( גל בן עזרא, רותם אלוש : לצוות

 להנאת כולנו. ,עוד מעט זה יגמר ,לנותסב
 

אשמח  ,נושאים לדבר עליהם 16יש לי רשימה של  .תתקיים עוד שבועיים – פגישה עם מנכ"ל המועצה •
 : לשמוע אם למישהו יש נושא חשוב להעלות בפניו, אם יש, אנא העבירו אלי במייל

  kehila@khr.org.il-m  
 

צוות וותיקים שלנו יחד עם שירלי מלווה וותיקים וצוות וותיקים של מבוא  - משולחנו של צוות וותיקים •
במטרה לייצר ולבנות מערך שייתן שירותים לחבר הוותיק בקהילה. כרגע אנו נמצאים בשלב חמה חברו יחד 

קיבוצים שיש  ,של למידה ואיסוף נתונים. נצא יחד לראות איך פועלים בקבוץ כפר הנשיא וקבוץ ניר דויד
י בחו"ל להם כבר מערך מסודר שנים רבות. ניפגש גם עם אורי דורמן מהחברה הכלכלית שחזר מסיור לימוד
בהמשך  בתחום. כמו כן צוות וותיקים כפר חרוב יחד עם צוות צחי נערך לקראת מתן מענה חירום בעת שגרה

"שישבת עם נכדים של וותיקים"  16-17.8 -ניידע את הציבור. בשבת הקרובה הרצאה )ראו פרטים בנפרד(. וב
 בארגון מוזמנים לפנות לנאוה ש. המעוניינים לקחת חלק  ,)הזמינו את הנכדים(ת סוף שבוע של פעילויו

 

מודים לכולם  ,רוע בר המצווהיבאשתתפותכם התרגשנו מאד מה, קהילה יקרה – מכתב מהורי בר המצווה •
רוע ביד רמה ולא נתן לנו ימודים ליוסי אגם שניצח על הא רגון והמתנות היפות.ימקרב לב על החיבוק, הפ

לצוות החצר,  לעוזריו הנאמנים: עידו נול, זיו צברי דר, יונתן בן שך. להרגיש מודאגים גם כשהחסיר פעימה.
אמיר  על הכנת המצגת המרגשת. –לאיתי לנקרי  ,על עיצוב ההזמנה –להילה ואריאל על העלון , עמית שפאן 

לירי בן  ה הצעירים שעזרו במסירות מאחורי הקלעים:'לחבר, על ההנחיה המעניינת והמקורית –ורונן  
ולבסוף תודתנו המיוחדת  גילי אלהרר, עידו נול, יונתן בן שך  וזיו צברי דר. דן רודד, איתי שפאן,יעקב, ע

למדריך רונן פלייש שליווה את הילדים במסירות  ובאהבה בכל השנה המיוחדת הזו ותיבל אותה במקוריות, 
 יישר כוח. נוסטלגיה כפר חרובית וערכים. צחוק,

 הורי וילדי בר המצווה.

היום ועד האגש"ח יקיים סיור וייפגש עם תושבי השכונה  – ישיבת ועד אגש"ח עם תושבי שכונת מצוק צפון •
 וישמע את הערותיהם והשגותיהם בנושא הנוי בשכונה.

 

בשינוי תקנון של אגודת יזמויות, מסקנות  נדוןתתקיים ביום חמישי הבא בישיבה  – ישיבת ועד אגש"ח •
 ון ותרומה לקיבוץ הראל שכל התשתיות שלו נשרפו בשריפה לפני שבועיים.מסיור הועד בשכונת מצוק צפ

 

ממד"א פונים אלינו בקריאה כמעט  ,בבגדיה 20:00ל  16:00בין  21/7ביום ראשון הקרוב   - התרמת דם •

  ☹! אנשים בלבד 6בפעם האחרונה הגיעו  בואו לתרום...תרומת דם מצילה חיי אדם.. -מתחננת
 

               . 26/27.7יתקיים בחוף מעין צבי בימים  של בני ובנות כל יישוב כפר חרוב –כנס מחזורים  -תזכורות  •
 במועדון, אירוע הפרידה של בוגרי י"ב ממערכת החנוך. 20:00 -ב 2.8ביום שישי – חג בנים

 

המשרדים הריקים מעלות בצל, למודדים שלום. בשיווק מנצלים את  46במצבעה נמדדו  –בבועה במפעל  •
לעשות קצת שינויים ושיפוצים, הקווים מלאים מוצרים, בקרב העובדים החלו ניצנים של חופשים וטפו טפו 

 אין אירועים מיוחדים.
 

 המוסר שלנו נמדד לא כשהוא תואם את התרבות והדת שלנו, אלא כשהוא סותר אותן...

 מהטמה גנדי               

 

המשפחה מבקשת להימנע  – אלוש עם פטירתה של האם/הסבתא רינה ז"לתנחומים למני ומשפחת 
 מביקור תנחומים מני יגיע לכפר חרוב בתחילת שבוע הבא ויקבל מבקרים בביתו. 

 

                                              שבת טובה
  נעה.
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